

Greetings to the 2nd Congress of the League of Young Communists of U.S.A. (LYCUSA)



Dear comrades:

from militancy of the Frente de la Juventud Comunista (FJC - Mexico) we want to extend congratulations for the realization of your 2nd Congress. We recognize the particularities and problems that communists in the United States face for the consolidation and development of daily communist work, so we appreciate this congressional process as an important step towards the strengthening of militant work and the development of LYCUSA.

The international situation represents a great challenge for the communist and revolutionary youth in the world. The bourgeois governments of our countries maintain a close economic-political relationship that hardens the precariousness and exploitation of the working class and youth in this region, for example, since the Mexico-United States-Canada Agreement (USMCA), which is nothing more than the ratification of the North American Free Trade Agreement signed last century, and that it also intends to extend the power of the North American monopolies to Central America. At the same time that the working class is experiencing a gradual pauperization, the proletarian youth is losing more and more labor, democratic, health and education rights.

The work of the communists is to agitate, inform and organize each of the members that make up the proletariat, all those elements that suffer the barbarism of the capitalist system that dominates over the world; in raising awareness of the strength and power of the working class in our countries to bring about a radical change towards a better future for workers, women, youth, children and oppressed people of the world.

We wish that the communist youth of the LYCUSA succeed in the congressional tasks and strengthen the militant work, to continue accelerating the communist movement in America and the world.

Long live the LYCUSA!

Long live proletarian internationalism!

Communism is the youth of the world!

Frente de la Juventud Comunista (FJC - Mexico)

Communist Youth Front - Mexico

Saludos al 2do Congreso de la Liga de Jóvenes Comunistas de EEUU (LYCUSA)



Estimados camaradas:

desde la militancia del Frente de la Juventud Comunista (FJC - Mexico) queremos extender felicitaciones por la realización de vuestro 2do Congreso. Nosotros reconocemos las particularidades y problemas que los comunistas en Estados Unidos enfrentan para la consolidación y desarrollo de la labor comunista cotidiana, por lo que apreciamos este proceso congresual como un paso importante hacia el fortalecimiento del trabajo militante y al desarrollo de la LYCUSA.

La situación internacional representa un gran reto para las juventudes comunistas y revolucionarias en el mundo. Los gobiernos burgueses de nuestros países mantienen una estrecha relación económico-política que endurece la precarización y explotación de la clase obrera y de la juventud en esta región, por ejemplo, desde el Tratado México-Estados Unidos-Canadá (T-MEC), que no es otra cosa sino la ratificación del Tratado de Libre Comercio de América del Norte firmado el siglo pasado, y que además pretende extender el poder de los monopolios norteamericanos hacia Centroamérica. A la par que la clase obrera vive una paulatina pauperización, la juventud proletaria pierde cada vez más derechos laborales, democráticos, de la salud y en la educación.

La labor de los comunistas está en agitar, informar y organizar a cada uno de los miembros que componen el proletariado, a todos aquellos elementos que padecen la barbarie del sistema capitalista que domina sobre el mundo; en generar conciencia sobre la fuerza y poder que tiene la clase obrera en nuestros países para lograr un cambio radical hacia un mejor futuro para los trabajadores, para las mujeres, la juventud y los niños de América del Norte y del mundo.

Nosotros deseamos que la juventud comunista de la LYCUSA tenga éxito en las tareas congresuales y fortalezca el trabajo militante, para continuar acelerando al movimiento comunista en América y el mundo.

¡Viva la LYCUSA!

¡Viva el internacionalismo proletario!

El comunismo es la juventud del mundo!

Frente de la Juventud Comunista (FJC-México)